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PhDr. Čižmár: 

Už pri minulom riadnom zasadnutí bola v rámci informatívnej správy z komisie školstva 

uvedená poznámka, že členstva v komisii sa vzdal pán poslanec Biro. Nevšimol som si 

v pripravovanom materiáli na toto zastupiteľstvo, aby bol tu návrh na doplnenie. Chcem sa 

opýtať, či bude tento návrh prezentovaný v kategórii rôzne. Pri poslednom aj pri 

predposlednom stretnutí táto komisia pozostávala len z dvoch zástupcov poslaneckého zboru. 
 

Ing. Kolesár: 

K pánu poslancovi Birovi, nie je takýto personálny návrh pripravovaný. V bode rôzne na 

tomto zastupiteľstve má nikto nepožiadal ani ja nezaraďujem žiadny návrh do bodu rôzne. 

Chcem však pripomenúť, že z poznatkov počas 2. polroka tohto roku z komisii sú návrhy, ja 

som to aj na minulom rokovaní  spomínal na možné prerozdelenie komisii, čo sa týka činnosti 

komisii, pretože jednak sú podnety, žeby komisia podnikateľská mohli viac a užšie 

spolupracovať s komisiou výstavby. Sú návrhy o tom, žeby sa alebo úvahy o tom z vašich 

radov, žeby sa činnosť kultúry mohla oddeliť od činnosti športu. Je možné na základe týchto 

podnetov, že vám predložím návrh na prerozdelenie funkčnej, resp. vecnej náplne činnosti  

komisii a vtedy už by sme riešili aj personálne obsadenie komisii. Zatiaľ táto komisia nebude 

dopĺňaná ale predpokladám, že najneskôr pred 1. riadnym zasadnutím v roku 2013 už budú 

tieto záležitosti usporiadané. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.12.2012 
 

 

 

 

 

 


